
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 238 (Alm. del), som Folketingest 

Sundhedsudvalg har stillet til ministeren for sundhed og forebyg-

gelse den 22. februar 2008. Spørgsmålet er stillet efter ønske af 

Per Clausen (EL). 
 

Spørgsmål 238: 
"Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Lægemiddelstyrelsen ikke greb ind og 

stoppede anvendelsen af Omniscan umiddelbart efter, at Herlev Sygehus i april 

2006 gjorde opmærksom på, at anvendelsen af Omniscan var farligt for patienter-

ne." 

 

 

Svar: 
Der henvises til besvarelsen af spørgsmål 237. 
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